
Udvalget for Videnskab og Teknologi

Til: Videnskabsministeren

Dato: 11. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UVT alm. del - spørgsmålet er stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 40
Ministeren bedes oplyse, om Skatteministeriets særlige behandling af den høj-
reorienterede institution CEPOS’ produktion, hvor SKAT har fravalgt Viden-
skabsministeriets anbefalede metode vedrørende måling af forskningsproduk-
tion, er sket på baggrund af en konsultation med Videnskabsministeriet og med
Videnskabsministeriets faglige accept. Det fremgår, til forskel fra den valgte
praksis i SKAT vedrørende CEPOS, af et notat fra 2009 fra Forsknings- og In-
novationsstyrelsen med titlen ”Samlet notat om den bibliometriske forsknings-
indikator”, at ”Registreringen af videnskabelige publiceringsaktiviteter er på
nuværende tidspunkt et bredt accepteret mål for forskningskvalitet, som kan
anvendes på tilfredsstillende vis inden for hele det videnskabelige område.”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Poul Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Poul.Andersen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Marianne Jelved
formand
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